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Styre, råd og utval 

Helgheim sokneråd 
Møtestad 

Vassenden kyrkjesenter 
Møtedato 

04.02.2025 
Arkiv nr.  Møteslutt 

2040 

 

Til stades på møtet: 
Desse møtte:  

Hildegunn Huus,  Norvald Nedrebø, Steinar Dvergsdal,  Bjørn Anders Steinsund, Marit 

Vallestad, Aud Førde og Brita Distad (vara). Prest Geir Sørebø (deler av møtet). 
 
Meldt forfall 
Camilla Klakegg 
 

 

   Saker  1 -    4/25 

 
 
 
 
Sakliste: 
 
Sak 01/25 Godkjenning av innkalling. 

Vedtak: Innkallinga godkjent med endring av saksnr. 
 
Sak 02/25 Godkjenning av referat av 21.11.24 

Vedtak: Referat godkjent. 
 
Sak 03/25     Årsmøte for Helgheim sokneråd  
                      Årsmøte blir 16. mars etter gudstenesta. 
 Frist for innleverig av stoff til kontoret er 18. februar.  Dei ansvarlege 

skriv si oppsummering for arbeidet for 2024 og leverer kontoret.  
 

Prest Geir kom med oppmoding om kanskje å få med i årsmeldinga :  
Kva har vore bra i året som har gått -  kunne noko ha vore gjort 
annleis ? Han har laga til oversikt over deltakarar ved gudstenestene 
dei siste åra. Antal deltakarar ved gudstenestene har gått jamt opp etter 
covid perioden.   Men offergåvene har gått  ned,  har dette noko med at 
kontantar har blitt erstatta med Vipps ?  Kva kan eventuelt gjerast. 

   
Sak 04/25  Meldingar / orienteringar. 
   

- Neste soknerådsmøte blir 4. mars 2025 kl 18 på Skei Misjonshus 
- Kirkens Nødhjelp fasteaksjon 7. april (dør til dør aksjon) for 

konfirmantane.  Orientering var under fellesmøte med sokneråda. 
- Lagerbygningen som brann på Helgheim.   Brannårsaka er fortsatt 

ukjendt -  manglar info frå politiet.  Er branntomta frigjort ?   
Bygningen er forsikra og Steinar har sendt notat til 
forsikringsselskapet.   

- Steinar orienterte på fellesmøte om midlane som ein har fått tilsagn 
om  frå Kyrkjebevaringsfondet til skifte av taket på Helgheim kyrkje. 
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- Vedlikehald Helgheim kyrkje (dører mot aust).     Prøver å få 
vedlikeholdt dette før kyrkja feirar 150 år i 2027.     Steinar og Bjørn 
Anders sjekkar til neste møte om ein evt. kan søkje om midlar frå 
Kyrkjebevaringsfondet. 

- Vedlikehald vatningsanlegg.      Her har det vore dårleg trøkk på 
anlegget.   Bjørn Anders sjekkar opp i dette og kva som evt. må 
gjerast.   Får hjelp med Hildegunn. 

- Representant til styret i Skei Misjonshus.   Aud Førde stiller på frå 
soknerådet. 

 
 

 
   
 
 
 
Aud Førde 
møteskrivar 
 
 
  

 

 

 


